POTTERYRBARN
Devon Wall Whtd Pillar Hol der

Assembling Instructions:
Note: Assembly by two people recommended. Open the box safely and unpack all the
Included items. Do not discard packing until assembly is completed.

Parts for Assembling.

A B

Two Screw and Two Anchor

Step by step assembly instructions

|. Position the iron part (A) with wall and secure with screw. .

3. Press the iron frame and fix the iron cap (D) into iron frame(A) to secure the placed
mirror as shown in the images after that hang Part (B) on respective mark of (A) now
product is ready for use.

Care and Maintenance

When cleaning Devon wall Mntd Pillar hoder, do not use washing powders or any other substance containing abrasive since these
substances scratch product’s surface. Wipe gently with cotton cloth.

Safety Instructions

General warnings:

Periodically check all fixings to ensure none have come loose and re-tighten when necessary.

Thank you for your purchase



POTTERYBARN

Support-pilier mural Devon

Instructions d’assemblage :

Note: il est recommandé que deux personnes participent a 'assemblage. Ouvrir la boite en
toute sécurité et déballer tous

les articles inclus. Ne pas jeter les matériaux d’emballage avant la fin de 'assemblage.

Piéces d’assemblage

A B
Deux vis et deux ancrage

Instructions d’assemblage par étapes

|. Positionner la partie en fer (A) au mur et fixer a I'aide de la vis.

3. Appuyer sur le cadre en fer et fixer le capuchon en fer (D) sur le cadre en fer (A) pour
fixer le miroir comme illustré; accrocher ensuite la partie (B) sur la marque respective (A);
le produit est maintenant prét a l'utilisation.

Entretien et maintenance

Pour nettoyer le support-piller mural Devon, ne pas utiliser de lessive en poudre ou toute autre substance contenant des abrasifs
risquant de rayer la surface de la sculpture. Essuyer délicatement avec un chiffon en coton.

Consignes de sécurité

Avertissement d’ordre général :

Vérifier régulierement toutes les fixations et les resserrer si besoin.

Merci de votre achat!




